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Styrelseprotokoll Bikupan 16 Juli 2024 18.30 
Närvarande: Nino, Göran B. Bo E. Krister H. Kiken. Daniel L. 

Mötets öppnande: 

Ordförande Nino Madsen öppnade möte 18.38 

Val av sekreterare för mötet: 

Till sekreterare för mötet valdes Bo Eklund 

Val av justerare för mötet: 

Till justeringsman valdes Krister Högqvist 

Godkännande av dagordningen: 

Mötet godkände dagordningen 

Föregående styrelseprotokoll från den 13 Juni: 

Protokollet förelåg inte 

Ekonomi: 

Kassören Bo Eklund rapporterade om föreningens ekonomi; 

vilken får sägas vara god, framförallt efter att Östersunds kn 

har betalt in bidraget på I. 700.000:-- vilket har flyttats till 

vårt räntebärande konto. Kassören rapporterade att diskuss

ionerna med bankerna ang. räntan fortskrider. 

Drift av hamnarna: 

Ordföranden Nino Madsen redogjorde för de oljeläckage som 

under sommaren förevarit i Frösö båthamn. Vidare reson

nerades det om sjösättningsrampen i Frösö båthamn, skall v1 

/bör vi låsa sjösättningsmöjlighetema med bom och "blipp"

lås? Frågan stöttes och blöttes en hel del- Besluteades att ta 
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fortsatt resonemang på nästa styrelsemöte den 13 Augusti. 

"Nya" bryggan och arrendeavtalet: 

Ordfdranden och hamnansvarig Nino Madsen redogjorde vad 

gäller ankomst av bryggleveransen och det praktiska därikring, 

bryggan anländer förmodligen eftermiddag/kväll den 22 Juli och 

beräknas vara sjösatt och klar den 23 Juli. Det krävs I O för

ankringspunkter. Mötet beslöt att köpa in belysningspunkter för 

att i höstmörkret markera var bryggan är lokaliserad. Nino fick 

uppdrag att anskaffa dessa. 

Arrendeavtalet: 

Mötesdeltagarna fick varsitt exemplar av avtalet som 

diskuterades punkt för punkt. En livlig debatt foljde där en 

tung punkt var gränsdragningen går mellan ansvaret för 

kommunens och ÖFBH, vad gäller gästhamnsplatsema och 

diverse miljöaspekter i o f fortsatt resonemang med kommunen. 

Meddlemsärenden: 

Kassören Bo Eklund redogjorde for sina "rundringningar" med 

resultat att c:a 60 medlemmar valt att gå ur föreningen, 

nästan bara de som inte haft hamnplatser. Detta inneär en 

kostnadsbesparing på c:a 6.600:-- till Jämtlands båtfdrbund. 

I O Övriga ärenden: 

Det ligger en EL-båt på brygga 4 i Östersund hamn (Piren), 

den hyrs ut via reklamskylt vid enten till piren. Disk-

ussion foljde angående att betala för reklamplatsen. Det finns 



även "låda" med skräp vid samma ingång (innanför)_ 

som inte borde vara där, det patades även om ett nyckelskåp 

vid samma grind. Kassören Bo Eklund redogjorde for sina 

tankar angående Frösö båthamn där styrelsens ledamöter tar 

ett större ansvar. Mötet tyckte att iden var bra. Det innebar 

kort att 1 - 2 ladainöter ansvarar för 1 - 3 bryggor var (Nino 

undantagen) for att inspektera bryggor och piren samt att föreslå 

och tidspriotera åtgärder. Denna fråg~ tas upp på nästa möte. 

Vi pratade en del om medlemmarnas behov av toalett, där 

man .!1nvänt Seglarnas behovsinrättning där funktionen är tvek-

san1. Ordföranden Nino fick styrelsens uppdrag att tillskriva 

Seglarna i detta ärende. 

11 Nästa möte: 

Nästa styrelsemöte hålls 1 Aberstens lokaler den 13 Augusti 

klockan 18.30. 

12 Mötets avslutande: 

Ordföranden Nino Madsen tackade alla for visat intresse och 

avslutade dagens möte vid pass 20.58. 

Vid pennan: 

)f,ef,fs-
Bo Eklund, av mötet utsedd sekreterare 

J~ 

Krister Högqvist, 
utsedd justerare 
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